
ورزش یکشنبه 9 آبان 1395 | سال چهارم | شماره 980 18www.shahrvand-newspaper.ir  |  varzesh@shahrvand-newspaper.ir :ایمیل گروه ورزش | 

بیرانونــد  علیرضــا 
فوتبــال  دروازه بــان 
پرســپولیس: فوتبالم را 
مدیون یحیى گل محمدى 
هستم/ نفت به گل محمدى 
گفته بود باید سوشا بازى کند، نه 
بیرانوند/ منصوریان خودش استقلالى بود و دوست 
داشت در تیم ملى امید همه شاگردانش استقلالى 
باشند/ مقابل استقلال باختیم و منصوریان گفت تو 
تمرکز تیم را به هم زدى، نابودت مى کنم/ خرمگاه در 
ترکیه به اتاق من آمد و گفت از فردا حق ندارى با بقیه 

بازیکنان صبحانه، ناهار و شام بخورى

خداداد عزیــزى، مدیر 
فنى سیاه جامگان: عادت 
ندارم جواب کسى را بدهم 
به خصــوص وقتــى طرف 
مقابلــم على دایى اســت/ 
همیشــه تیم هاى بحران زده و 
بى پول ســراغ ما مى آیند ولى کار ما فوتبال است/ 
همه چیــز فوتبال ما بوى تعفــن مى دهد و هر چه 

صحبت کنید فایده اى ندارد

وحید طالب لــو، گلر تیم 
حرف هایى  فولاد:  فوتبال 
را به رحمتى زدم که در دلم 
مانده بود/ وقتى مى خواستم 
به ســفر بروم به منصوریان 
زنگ زدم اما جواب من را نداد/ 
از رحمتى مى گذرم اما هرگز چیزى 

را فراموش نمى کنم

تریبون

امروز در ورزش

  مراســم رونمایى از سیســتم رادیویى داوران لیگ 
برترى امروز در فدراسیون فوتبال برگزار مى شود.

  هفته سوم لیگ برتر والیبال امروز با 6 دیدار پیگیرى 
مى شــود که در مهم تریــن بازى ها بانک ســرمایه

 - شــهرداى اراك (15:30) و پیکان - خاتم اردکان 
(17:30)  به مصاف هم مى روند.

  اورتون – وستهام (17:00) و ساوتهمپتون – چلسى 
(19:30) دو دیدار امروز لیگ جزیره را برگزار مى کنند.

   هفته یازدهم سرى آ ایتالیا امروز با 6 دیدار پیگیرى 
مى شود که در مهم ترین بازى امپولى – رم (17:30) با 

هم روبه رو مى شوند.
   4 دیدار از هفته دهم لالیگاى اســپانیا امروز برگزار 
مى شــود که در مهم ترین مســابقه ویارئال  میهمان

 ایبار است. 
   هافن هایم – هرتابرلین (18:00) و کلن – هامبورگ 
(20:00) برگزار کننــده 2 بــازى پایانــى هفته نهم 

بوندس لیگا هستند.

افشاگرى ستاره برزیل
یک ســال قبل در چنین روزى (9 آبان ماه 
 سال 1394) جیبا، ســتاره تیم ملى والیبال برزیل 
در کتاب خاطرات خود از شکست عمدى برزیل در 
مســابقات جهانى 2010 پرده برداشت و اعلام کرد 
این تیم جهت آسان تر شدن مسیرش براى رسین 
به مدال طلا مجبور بود بازى را به بلغارستان واگذار 
کند. در همــان روز در ادامه بازى هاى هفته یازدهم 
لیگ برتر سپاهان در ادامه روند نزولى خود نتوانست 
از پس اســتقلال اهواز قعرنشین هم بربیاید و بازى 
با تســاوى به پایان رسید. همچنین حاصل 4 بازى 
دیگر این هفته در شهرهاى انزلى، تهران، اصفهان و 
تساوى نفت و استقلال خوزستان، هفتمین شکست 
فولاد، پیروزى پــرگل ذوب آهن و برتــرى صبا بر 
تراکتورســازى بود. 9 آبان ماه  سال گذشته چلسى 
در ادامه ســریال ناکامى هاى خود بازى یک بر صفر 
برده برابر لیورپــول را 3 بر یک باخت تا همه منتظر 
خبر برکنارى یا اســتعفاى ژوزه مورینیو از سمت 
سرمربیگرى آبى هاى لندن باشــند. در همان روز 
سعید عبدولى که به دلیل بى انضباطى توسط محمد 
بنا از اردوى تیم ملى کشتى فرنگى کنار گذاشته شده 
بود، با وســاطت برخى اطرافیان به اردوى تیم ملى 

بازگشت. 

تونل زمان

تیتربازى

 جلسه هیأت مدیره ماشین سازى بدون نتیجه اى 
براى ابقا یا برکنارى خطیبى به پایان رسید.

 پانیونیوس در حضور انصارى فرد و شــجاعى و 
روســتوف با حضور آزمون و عزت اللهى در لیگ هاى 

یونان و روسیه شکست خوردند.
 هفته دوازدهم لیگ دسته اول فوتبال دیروز با 5 
دیدار پیگیرى شــد که برترى سپیدرو صدرنشین و 

شکست فجرسپاسى با پیروانى از نتایج مهم بود.
  نفت و گاز گچساران در نخستین دیدار خود در 
هندبال جام باشگاه هاى آسیا مقابل نماینده امارات به 

تساوى رضایت داد.
  وحید امیرى، مهاجم ملى پوش پرسپولیس بعد 
از مصدومیت مقابل نفت آبادان 3 هفته دور از میادین 

خواهد بود.
  فدراسیون والیبال تیم شهردارى ارومیه را به یک 
بازى بدون تماشاگر محکوم کرد و سرمربى و کاپیتان 

عمران سارى نیز تا اطلاع ثانوى محروم شدند.

انتصاب هاى جدید تاج| درحالى که همگان 
در انتظار گزینه مهدى تاج براى ریاســت سازمان 
لیگ فوتبال بودند، عصر دیروز حیدر بهاروند، عضو 
هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال به عنوان سرپرست 
جدید ســازمان لیگ جاى علــى کاظمى را گرفت 
تا مشخص شــود که قانون منع بازنشسته ها از کار، 
بالاخره در فدراســیون فوتبال هم رنگ واقعیت به 
خود گرفته است. همچنین رئیس فدراسیون فوتبال 
در حکم دیگرى محمود اسلامیان، نایب رئیس سابق 
فدراســیون را به عنوان مشــاور عالى و عضو موقت 

هیأت  رئیسه فدراسیون معرفى کرد. 
مدال هاى رنگارنگ بــراى کاراته بازان| در 
ادامه رقابت هاى کاراته قهرمانى جهان که با حضور 
1024 کاراتــه کا از 118 کشــور جهــان پیگیرى 
مى شود، 4 ورزشــکار کشــورمان موفق به کسب 
مدال شــدند. ســجاد گنج زاده نماینده وزن 84+ 
کیلوگرم تیم ملى کاراته با شکست حریف مراکشى 
به مدال طلاى مسابقات قهرمانى جهان دست یافت. 
ذبیح االله پورشیب کاپیتان تیم ملى کاراته و على اصغر 
آســیا برى نماینده وزن 75- کیلوگرم نیز به مدال 
برنز دست پیدا کردند. همچنین حمیده عباسعلى 
نماینده وزن 68+ کیلوگرم تیم ملــى کاراته بانوان 

نشان برنز را بر گردن آویخت.
کسب مدال برنز آسیا توسط اسکیت ایران| 
براى نخستین بار در تاریخ رقابت هاى اسکیت آسیا، 
تیم ملى امدادى مردان ایران در بخش پیست موفق 
به کسب عنوان سومى شد. ملى پوشان اسکیت ایران 
در ماده 3 هزار متر امدادى در رده سنى بزرگسالان 
موفق شدند براى نخستین بار ایران را در این بخش 
صاحب مدال کنند. محمد صالحى، پوریا قاسم پور و 
فرشید شایان تیم امدادى ایران را در این ماده تشکیل 
مى دادند. تیم هاى کره جنوبى و چین نیز در این ماده 
اول و دوم شدند. 13 کشور مطرح اسکیت از قاره آسیا 

در رقابت هاى رولر اسپورت آسیا حضور داشتند.
زمان رقابت کفاشــیان بــراى حضور در 
شوراى فیفا| کنفدراســیون فوتبــال آسیا زمان 
برگزارى مجدد انتخابات شوراى فیفا براى انتخاب 
3 نماینده AFC در شوراى اجرایى فیفا را اعلام کرد. 
بنا به گزارش سایت استاد الدوحه قطر کنفدراسیون 
فوتبال آسیا انتخابات شوراى فیفا در آسیا را در تاریخ 
28 فوریه 2017 مصادف با 10 اسفند 95 در مالزى 
برگزار مى کند. انتخابات پیشین شوراى اجرایى فیفا 
ماه گذشته در شهر گوام هند با 42 رأى منفى اعضاى 
کنفدراسیون فوتبال آســیا در حضور اینفانتینو، 
رئیس فیفا لغو شــد. على کفاشــیان، نایب رئیس 
فدراسیون کشــورمان یکى از  کاندیداهاى شوراى 
فیفا براى تصدى یکى از 3 کرسى AFC در شوراى 

فیفا است.

خارج از گود 

دلتنگى فوتبال براى خداداد

محســن خلیلى به تازگى سرپرست تیم نفت 
تهران شــده و حضورى فعال در این تیم دارد. در 
روز بازى نفت تهران و سیاه جامگان او و على دایى 
برخورد جالبى با خداداد عزیزى ســرمربى سیاه 
جامگان داشتند. خلیلى هم با انتشار این عکس 
در اینستاگرام خود براى خداداد نوشته: «فوتبال 

دلتنگ خداداد بود.»

افتتاح مدرسه فوتبال ماهینى

حسین ماهینى بازیکن بوشهرى پرسپولیس 
علاقه زیادى به زادگاه خود دارد. همه اهالى فوتبال 
مى دانند که ماهینى یک بوشهرى متعصب است 
و براى شــهر خود ارزش زیادى قایل مى شود. او 
به تازگى مدرســه فوتبال خود را در شهر بوشهر 
تأسیس کرده تا بتواند استعدادهاى فوتبالى این 

شهر را پرورش دهد.

رفاقت فرزان و تکواندو

سونامى تکواندوى ایران که در سال هاى اخیر 
عملکرد درخشانى در این ورزش داشت، المپیک 
تلخى را پشت سر گذاشت. فرزان عاشورزاده بعد 
از ناکامى در المپیک سکوت اختیار کرده اما دیروز 
پستى در اینستاگرامش منتشــر کرد که نشان 
مى دهد به دنبال جبــران ناکامى اش در المپیک 
است: «تکواندو! نتوانستم زندگى را بدون تو تصور 
کنم. دوســتان خوبى براى هم بودیم و روزهاى 
خوبى داشــتیم. امیدوارم باز هــم روزهاى زیبا 

تکرار شوند.»
 

اینستاگرام

شهروند| در ادامه مهاجرت قهرمانان ورزش ایران به 
کشورهاى اروپایى و آمریکایى این بار نوبت به ملى پوشان 
ژیمناستیک رسیده تا به امید موفقیت بیشتر تصمیم به 

ادامه این رشته در کشور دیگرى بگیرند. 
مهاجرت 2 ژیمناست

امین ارباب، قهرمان پرآوازه ایروبیک ایران که مدتى 
پیش موفق شد 8 حرکت جدید را در فدراسیون جهانى 
ژیمناستیک به ثبت برساند، به آمریکا مهاجرت کرده تا 
کار خود را در این کشــور ادامه دهد. به گفته اطرافیان 
ارباب، این ورزشــکار قصد دارد در آمریکا بیشــتر به 
مربیگرى روى بیاورد و ورزش حرفه اى را کنار خواهد 
گذاشــت. از ســوى دیگر مژگان تاجیــک، قهرمان 
بانوان ژیمناســتیک ایران در رشته ایروبیک به یکى از 
کشورهاى اروپایى مهاجرت کرده و در یکى از باشگاه ها 

به مربیگرى مشغول است. 
واکنش فدراسیون

جمیلــه ســرورى، نایب رئیس بانوان فدراســیون 
ژیمناستیک درباره مهاجرت مژگان تاجیک مى گوید: 
«او ســال ها قهرمان تیم ملى بود و ســال ها به عنوان 
مربى در این رشته فعالیت مى کرد و باعث تاسف است 
که او را از دســت دادیم. واقعا نمى دانم چرا ورزشکاران 
ما مهاجرت مى کنند اما خب، شاید این جا نه آینده اى 
در این ورزش دارند و نه پشتوانه.» همچنین اسماعیل 
ادهمى سرپرســت دبیرى فدراسیون ژیمناستیک به 
مهاجرت امین ارباب اینطور واکنش نشــان مى دهد: 
«روزى که به فدراسیون ژیمناستیک آمدیم، ارباب براى 

خداحافظى به فدراسیون آمد، حالا نیز شنیده ایم که 
براى مربیگرى و ادامه تمرینات راهى کشور آمریکا شده 
و گویا قرار است در همان کشور زندگى کند. این موضوع 

به ریاست قبلى مربوط مى شود.»
اتفاقى که عجیب نیست

مهاجرت ورزشــکاران ایرانــى به ویژه در رشــته 
ژیمناســتیک اتفاق عجیبى به نظر نمى آید. پیش از 
این هم نفراتى چون خدادادى به ترکیه، رمضانپور به 
دانمارك، یادگارى به آمریکا و... به کشــورهاى دیگر 
پناهنده شده بودند. به نظر مى رســد این اتفاق براى 
رشته اى که در تاریخ خود کمتر افتخارى را ثبت کرده،  
یک امر عادى به نظر مى رسد. ژیمناستیک ایران بیش 
از 50 سال است که به المپیک راه پیدا نکرده و با وجود 
این که جزو رشته هاى پرمدال و مادر محسوب مى شود 
اما در ایران کمتر توجهى به آن شده است. باید دید که آیا 
با مهاجرت قهرمانان بزرگ ژیمناستیک به کشورهاى 
خارجى زنگ خطر بــراى مســئولان ورزش به صدا 

در آمده یا این رشته قرار است همچنان درجا بزند؟

شــهروند| بعد از گذشت 48 ســاعت از جنجال 
کارلوس کى روش در ســاختمان فدراسیون فوتبال، 
دوطرف دعوا به دعوت رئیس فدراسیون در ساختمان 

سئول حاضر شده و جلسه اى را با هم برگزار کردند.
عابدینى و تاج رودررو شدند

ســرمربى پرتغالى تیم ملى روز پنجشــنبه بعد از 
مصاحبــه امیر عابدینى، در ســاختمان فدراســیون 
حاضر شد و حدود 12 ساعت انتظار سرپرست سازمان 
اقتصادى فدراسیون را کشید. با این که عابدینى که یکى 
از نزدیکان تاج به حساب مى آید، روز پنجشنبه حاضر 
به رویایى با کى روش نشد اما دیروز به دعوت تاج هر دو 
طرف راهى فدراسیون شدند تا جلسه اى را برگزار کنند. 
در این جلسه که چند ساعت به طول انجامید، کى روش 
بالاخره توانست صحبت هاى انتقادآمیز خود را نسبت 
به عابدینى مطرح کند و سرپرســت سازمان اقتصادى 
فدراسیون نیز دلایلش را براى اظهاراتى که انجام داده 

بود، ارایه کرد. 
عابدینى: با کى روش دشمنى ندارم

امیر عابدینى، سرپرست سازمان اقتصادى فدراسیون 
در پایان این جلسه مى گوید: «من دشمنى با کى روش 
نداشتم و او تصور مى کند ما حساب شده و تعیین شده 
با او دشــمنى مى کنیم اما به او گفتم که در هیچ تیمى 
نیستم که علیه او باشم. تیم ملى مگر تا حالا هم حمایت 
نشده است. آقاى کى روش مى گوید بنده در مصاحبه ام 
گفته ام «ما» و نگفته ام «فدراســیون» ولى رســانه ها 
نوشته بودند مدیریت. ایشــان دعوایش این بود که من 

گفته ام we، یعنى همه مــا.» وى در واکنش به این که 
کى روش گفته بود او شهامت ندارد، مى افزاید: «بگذارید 
بگوید. من به فدراسیون دعوت نشده  بودم که بیایم. بحث 
قهر و آشــتى نبود. من با او رفیق نبودم که آشتى کنم. 
او براى تیم ملى کار مى کند و مــا هم براى کل فوتبال

 کار مى کنیم.»
آتش بس بعد از 3 روز جنجالى

بعد از چند روزى که همه چیــز پیرامون تیم ملى با 
التهاب دنبال مى شد، به نظر مى رسد آرامش بار دیگر به 
تیم ملى بازگشته است. کارلوس کى روش بعد از جلسه 
حاضر نشد مصاحبه کند اما در اظهارنظرى کوتاه اعلام 
کرد: «همه چیز رضایت بخش اســت.» با توجه به این 
اظهارنظر سرمربى تیم ملى به نظر مى رسد تاج بار دیگر 
توانسته از حاشیه ها جلوگیرى کرده و فعلا آتش بس در 
فدراسیون برقرار شد. حال باید دید که در آینده روابط 
امیر عابدینى و کى روش به چه نحوى پیش مى رود و آیا 
سرمربى پرتغالى ن وك پیکان انتقاداتش را به سمت فرد 

دیگرى نشانه مى گیرد یا فعلا سکوت خواهد کرد. 

   ابتدا از زمانى بگویید که ورزش سه گانه را آغاز کردید؟
زمانى که 5سالم بود، به انگلیس مهاجرت کردیم. تحصیلاتم را در 
دانشگاه دنبال مى کردم که با رشته سه گانه آشنا شدم. در تیم دانشگاه 
خودمان مشغول فعالیت شــدم، با این که خیلى از قوانین این رشته 
اطلاع نداشتم، تصمیم گرفتم این رشته را در همان دانشگاه دنبال کنم. 
چند سال اول به صورت تفریحى این رشته را دنبال مى کردم اما بعد از 
چند سال این رشــته جزیى از زندگى ام شد. شور و هیجان خوبى در 
سه گانه وجود دارد و طرز زندگى افراد را تغییر مى دهد و من هم در کنار 

سایر کارهایم این ورزش را انجام مى دادم. 
   چه شد که با نام ایران وارد مسابقات حرفه اى شدید؟

سال 2013 یکى از مسابقات قهرمانى جهان در لندن برگزار مى شد 
و من هم به ذهنم آمد که آیا مى شــود به نمایندگــى از ایران در این 
مسابقه حاضر شوم؟ براى همین تحقیق کردم،  در شرایطى که اصلا 
نمى دانستم در ایران چنین رشته اى وجود دارد یا نه. به تحقیقاتم ادامه 
دادم و با فدراسیون ایران تماس گرفتم و درخواست اجازه کردم تا با نام 
ایران در این مسابقه شرکت کنم. آن موقع به من گفتند که بانوان ایرانى 
در این رشته به خاطر برخى محدودیت ها و حساسیت ها فعال نیستند 
اما با همکارى وزارت ورزش و فدراسیون و همچنین برگزارکنندگان 
مسابقه آزاد لندن موفق شــدم راه حلى پیدا کنم. بعد از آن شرایطى 

به وجود آمد تا با رعایت قوانین ایران مجوز حضور در مسابقه را بگیرم. 
   در رشته سه گانه بانوى دیگرى در سطح جهان وجود دارد 

که با حجاب اسلامى در مسابقات حاضر شود؟
تا جایى که مــن مى دانم، یک شــرکت کننده از کویت با حجاب 
اسلامى در مسابقات شــرکت مى کند و از سطح بالایى هم برخوردار 
است. البته این را بگویم که این خانم کویتى در بخش سرعت فعالیت 
مى کند. در ورزش سه گانه 4 مسافت مختلف داریم که اسپید کمترین 
مسافت را دارد،  سپس مسافت المپیکى، سپس نیمه آهنین و در آخر 
مرد آهنین است. در شرایطى که من اخیرا در مسابقه مرد آهنین هم 
شرکت کردم. علاوه بر این خانم ممکن است در مسابقات سه گانه که 
به صورت محلى برگزار مى شود، باز  هم نفراتى با حجاب حاضر شده 

باشند.
  از تجربه حضور در مسابقه مرد آهنین بگویید که اخیرا در 

آمریکا برگزار شد.
اگر از اکثر ورزشکارانى که مســابقه مرد آهنین را انجام مى دهند، 
بپرسید، همه آنها مى گویند که شرکت در این مسابقه فراتر از جسم 
و ذهن انسان است. شرکت در این مسابقه سخت، براى هر کسى یک 
سعادت محسوب مى شود چون هر کسى قادر نیست چنین تجربه اى 

داشته باشد. همین که این افتخار نصیب من شد، برایم کافى است. در 
کل ورزش ســه گانه در زندگى من تأثیر مثبتى داشته است و به من 

انرژى مى دهد و تجربه هاى زیادى اضافه مى کند.
   شاید شما مى توانستید بدون دردسر و این که بخواهید 
براى مجوز گرفتن از ایران تلاش کنید، با نام کشور دیگرى در 

مسابقه حاضر شوید؟
شاید این حرف شما درست باشد اما وقتى مى خواستم در مسابقه 
آزاد لندن شرکت کنم، پیش خودم گفتم که چرا در این رشته باید به 
روى بانوان محجبه بسته باشد و این که چرا من سعى نمى کنم فرصتى 
که برایم به وجود آمده را با بقیه بانوان ایرانى به اشتراك بگذارم؟ امید 
من این بود که فدراسیون به من مجوز بدهد و بتوانم نماینده ایران باشم 

که این اتفاق رخ داد.
   قطعا شرکت کردن در مســابقات با حجاب بازتاب هاى 

زیادى براى شما داشته است؟
انعکاسى که حضور من در مسابقات بین المللى داشته،  خیلى فراتر از 
آن چیزى است که فکرش را مى کردم. زنان ایرانى و غیرایرانى از سراسر 
دنیا با من تماس گرفتند و گفتند آرزو داشتیم که یک نفر با حجاب در 
مسابقات حاضر شود تا ما همچنین جرأتى پیدا کنیم. همین مسائل 
باعث شد تا بعد از مسابقه لندن تصمیم بگیرم به راهم ادامه دهم. حتى 
این موضوع براى شرکت کنندگان دیگر،  مسئولان برگزارى مسابقات 
و جامعه بین المللى هم جالب بود که من با حجاب در مسابقات حاضر 
مى شوم. با شرایط فعلى اگر مسئولان ایران موافق باشند،  در براى بقیه 
بانوان هم باز مى شود تا با بقیه به اعتقاداتشان احترام بگذارند و با حجاب 

در مسابقات شرکت کنند. 
   ممکن است روزى بتوانید با پرچم ایران در مسابقات جهانى 

سه گانه مدال بیاورید؟
من هنوز راه زیادى دارم تا به عنوان یک ورزشکار حرفه اى به مراحل 
بالا برسم. الان 27ساله هستم اما ورزشکاران سه گانه که عنوان قهرمانى 
را به دســت مى آورند، اکثرا 30 تا 40ساله هستند. در نتیجه هنوز هم 

امکان این هست که پیشرفت کنم و مقام بیاورم.
    ورزش ایران را چقدر دنبال مى کنید؟

عادت ندارم خیلى وقتم را صرف پیگیر اخبار رسانه ها کنم اما بالاخره 
متوجه اتفاقات مى شوم. این که اولین مدال تاریخ بانوان در المپیک به 
دست آمد،  برایم باعث افتخار است. متاسفانه تا به حال نتوانستم با بانوان 
ورزشکار ایرانى ارتباط خاصى برقرار کنم اما با مردم کم و بیش در ارتباط 

هستم.
   در آینده اى نزدیک مى توانیم شما را در ایران ببینیم؟

اگر این اتفاق بیفتد و بتوانم براى کمک به بانوان ورزشکار ایرانى به ویژه 
در رشته سه گانه به ایران بیایم، برایم یک سعادت بزرگ خواهد بود. هر بار 
که به ایران آمدم، خاطرات شیرینى دارم. متاسفانه مسافت طورى است 
که رفت و آمد را براى ما سخت کرده اما شاید در آینده این اتفاق رخ دهد. 
   آرزوى شــیرین گرامى با توجه به شرایطى که در آن قرار 

دارید، چیست؟
آرزوى من این اســت کــه بتوانم با همین لباس هاى اســلامى و به 
نمایندگى از ایران از نظر ورزشى بیشتر و بیشتر پیشرفت کنم. امیدوارم 
بتوانم به مقام هاى بالا برسم و ثابت کنم که هر انسانى، در هر کجاى دنیا 
و با هر اعتقاد و هر لباسى که دوست داشته باشد، مى تواند به موفقیت در 
زمینه ورزش برسد. درواقع آرزویم این است که روزى بانوان دیگر ایران 
هم بتوانند با کارى که من کردم، در مسابقات شرکت کنند و اگر من هم 

نبودم، یک نماینده از ایران داشته باشیم.
  ظاهرا براى هر مسابقه اى که شرکت مى کنید، براى پوششى 

که از آن استفاده مى کنید، باید مجوز بگیرید.
تابه حال هر بار که با نام ایران در مسابقات شرکت کردم، تأییدیه اى را از 
فدراسیون و وزارت ورزش ایران گرفته ام. براى این که مى خواهم مشکلى 
به وجود نیاید و محدودیتى نباشد، دایما درحال تحقیق روى لباس هاى 
جدید هستم. جدا از این که از مسئولان ایران مجوز مى گیرم، از مسئولان 
برگزارى هر مسابقه هم مجوز لازم را مى گیرم، اگرچه تا به حال همکارى 
خوبى با من شده است. در راهى که مى روم،  جامعه بین المللى مرا خوب 
درك مى کند و خدا را شکر بدون این که بخواهند ایرادى از من بگیرند، 

اجازه حضور در مسابقات را مى دهند. 
   تابه حال از سوى مسئولان فدراسیون ایران کمکى به شما 

جهت حضور در مسابقات شده است؟
خیر، این اتفاق نیفتاده اما من هیچ گلایه اى ندارم. تا آن جایى که من 
متوجه وضع ورزش ایران به ویژه در بخش بانوان شدم، مى دانم که خیلى 
نمى توان انتظار حمایت مالى داشت. همچنین در ورزش سه گانه که این 
وضع جدى تر است و حمایت مالى آنچنانى صورت نمى گیرد، پس من 

هم توقعى ندارم که از داخل ایران حمایت مالى از من شود.
  در پایان اگر صحبتى دارید، بفرمایید؟

امیدوارم ورزش ایران و به ویژه ورزش بانــوان در آینده اى نزدیک به 
جایى برسد که بتوانیم شاهد حضور افرادى به عنوان پشتیبان ورزشکاران 
باشیم. براى رسیدن به موفقیت باید امکانات لازم در اختیار ورزشکاران 
باشد و شــاید خیلى از بانوان ایرانى که علاقه مند به رشته هاى مختلف 
هســتند،  به دلیل کمبود امکانــات نمى توانند اســتعدادهاى خود را

 نمایان کنند.

گفت وگوى «شهروند» با شیرین گرامى، دختر 
ایرانى که دشوارترین مسابقه استقامتى دنیا را 

به پایان رساند

آرزویم کسب 
مقام جهانى با 

پرچم ایران است
  شرکت در مسابقه «مرد آهنین» فراتر از ذهن و جسم انسان است                          

  توقع ندارم از ورزش ایران به من کمک مالى شود

|  حسین جمشیدى | دختر 27ســاله ایرانى از خردسالى به همراه خانواده اش 
به انگلیس مهاجرت کرده، 3 سال قبل براى اولین بار تصمیم گرفت تا با پرچم 
ایران در مسابقات بین المللى سه گانه شرکت کند، اتفاقى که هنوز هم توسط 
هیچ ایرانى دیگرى تکرار نشده است. چندى پیش این دختر تاریخ ساز بار دیگر 
تصمیم به حضور در مسابقات سه گانه در آمریکا گرفت؛ مسابقه اى با نام «مرد 
آهنین» که سخت ترین مسیر را در تمام مسیرهاى رشته سه گانه دارد اما او بار 
دیگر توانست با موفقیت خودش را به خط پایان برساند تا ثابت کند که براى 
رسیدن به هدفش خیلى جدى تلاش و کار مى کند. به همین بهانه با شیرین 
گرامى، اولین بانوى سه گانه ایران در مسابقات بین المللى همکلام شدیم که 

متن گفت وگوى «شهروند» با وى را در ادامه مى خوانید: 

آتش بس عابدینى و کى روش
  سرمربى تیم ملى و سرپرست سازمان اقتصادى دیروز با هم دیدار کردند

کوچ قهرمانان ژیمناستیک
  نایب رئیس فدراسیون: عدم توجه باعث مهاجرت ورزشکاران به کشورهاى خارجى شد


